



Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-02-05

Närvarande: Lars-Åke Lundh, Lena Clementson, Fredrik Helgesson, Pär Karlsson och Bertil Källman.

Anm. förh.: Lotten Linde, Lennart Johansson-Ax, och Herman Kilsäter

- 1) Lars-Åke förklarade styrelsemötet öppnat.
- 2) Dagordningen godkändes.
- 3) Till justeringsman valdes Fredrik Helgesson.
- 4) *Föregående styrelseprotokoll genomgås*

Klubbens försäkringar

Lars-Åke rapporterar att han har kollat igenom försäkringar enligt uppdrag och anser att vi inte behöver förändra vårt försäkringsskydd.

Beslutas att:

försäkringsskyddet är tillräckligt samt godkänna rapporten och bifogas protokollet.

Projektledare vuxenseglarkurs:

Lars-Åke meddelar att vi har fått in åtta föransökningsansökningar till årets seglarskola. Han uppmanar till att fundera på ersättare som projektledare då han är bortrest. Om den bemanning som fanns förra året ställer upp är det inte så mycket jobb då rätt mycket finns dokumenterat. Han uppmanar även styrelsen att fundera lite extra på namn för att få en återväxt med yngre.

Bidrag RF-SISU:

Pär rapporterar att han kontaktat RF-SISU Blekinge för att undersöka om det även 2024 finns möjlighet till bidrag för inköp av säkerhetsbåt (RIBB).

Lars-Åke rapporterar att han varit i kontakt med Sparbanken i Karlshamn för att försöka snabba på ett beslut om extra sponsring för säkerhetsbåt från dem.

Beslutas att:

när (Om) Lars-Åke får positivt svar från Sparbanken i Karlshamn ansöker Pär om bidrag från RF-SISU Blekinge för inköp av ny RIBB-båt.

Inbjudan till återträff:

Lars-Åke rapporterar att Lennart har skrivit ett brev för utskick till de som gått vuxenseglarskola sista två åren. Lars-Åke föreslår att vi även har ett datum att föreslå på den kvällen vi skall samla alla intresserade.

Beslutas att:

genomföra en återträff lördagen den 25 maj. Till denna dag krävs anmälan.

Motion till Blekinge Seglarförbund:

Lars-Åke rapporterar att han inte gjort någon motion då det inte kommer ske något nämnvärt förrän till hösten. Till dess kommer han skriva motionen.



5) *Ekonomi*

Fredrik rapporterar att klubben har ca 150 000kr i kassan.

De 9927kr i elstödspengar som finns på klubbens skattekonto är inte medräknade i klubbens kassa.

Klubben har erhållit de sista 25 000kr från Sparbanken i Karlshamn, enligt sponsringsavtalet. Klubben har erhållit LOK-stöd från RF-SISU.

Fredrik har flyttat 100 000kr till ett fasträntekonto (4 månaders).

6) *Renovering av långa bryggan i Svanevik*

Lars-Åke informerade om bryggrenoveringen som påbörjats nyligen. Inga av våra platser kommer bli drabbade. Fredrik informerade att KSS innehar platserna 1, 2, 3, 4, 8 och 9.

Beslutas att:

klubben tillfälligt erbjuder bryggplats till de som eventuellt skulle behöva fram till april.

7) *Seglarträff 27 februari*

Lars-Åke informerar om seglarträffen som kommer ske den 27 februari på Best Western i Karlshamn. Han uppmanar alla som är intresserade att medverka anmäler sig enligt utskick.

8) *Möte med RF-SISU/ Hamel/ Karlshamns kommun*

Lars-Åke rapporterar från mötet som genomförts på initiativ av Hans Hamel som gärna sett en mer levande hamn med ungdomar mm. På mötet medverkade Bo, Lars-Åke, Lena och Fredrik. En framtida tanke är att under en-två veckor skapa en aktivitetsyta/ plats i Svanevik. Aktiviteterna skulle inte enbart handla om segling utan mer allmänt men vi skulle kunna få nytta av det. Tanken är att kommunen skall hitta unga ledare för att leda sammankomsterna. Vår del skulle vara att medverka mer för att ha lite ”koll”.

På mötet utsågs Bo Rosengren KSS kontaktperson mot kommunen.

Beslutas att:

styrelsen ser positivt på projektet och vill gärna se att KSS medverkar.

9) *Rotarys seglarläger*

Lars-Åke rapporterar att anmälan ut i Europa är på gång inom kort.

Det saknas fyra-fem familjer som kan tänkas ta hand om ungdomarna och styrelsen uppmanas att sondera om fler kan ta hand om dem. Mail har även gått ut till klubbens samt Rotarys medlemmar. Skulle man inte lyckas få ihop tillräckligt med familjer riskeras att det inte blir något läger.

10) *Sydsegel avs intresse av optimistsegel*

Ulf Björk från sydsegel har kontaktat Lars-Åke och erbjudit KSS att köpa in segel till ett förmånligt pris. Dessa är märkta med sydsegel.

Beslutas att:

Lars-Åke skall kontakta Ulf och tacka för erbjudandet men att vi avstår. Styrelsen anser att all hjälp och kontakt med Hamel Sails är viktigare.

11) *Sektionerna – kappsegling*

Inget nytt att rapportera.



Junior/ nybörjare

Det planerade mötet har inte genomförts ännu. Genomförs i februari/mars.
Bjuder även in Fredrik Fransson till mötet.

RC-båtar

Bertil och Lena rapporterar att man haft ett antal söndagar inplanerade men dessa har tyvärr ställts in på grund av vädret. Ny träff planeras till den 11 februari.

Utbildning

Inget att rapportera

Fastighet

En hel del att göra på arbetsdagen. Bland annat:

- Riva bastun
- Måla sekretariatet där Jocke satt igen fönstret
- Måla utomhus

Lena och Jocke gör en lista på vad som ytterligare behöver göras
Jolleboden kommer byggas under våren.

Trivsel

Våffelmängel är inplanerat enligt tidigare. Ligger i kalendern.

12) Övrigt

Styrelsen håller en allmän diskussion om det kan bli protester för att vi river ut bastun.

Anledning till att riva:

- ingen använder den
- aggregatet behöver repareras om den skall kunna användas säkert
- dyr el talar mot att vi skall ha bastu
- utrymmet behövs till förvaring av extra stolar, bord, tält mm.

Beslutas att:

Pär mailar ut info till medlemmarna om beslutet att riva bastun.

13) Avslutning

Lars-Åke avslutar mötet 19.01, och tackar för visat intresse.

Ordförande Lars-Åke Lundh

Sekreterare Pär Karlsson

Justeras Fredrik Helgesson